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Dagsorden 

Balleskolen Skolebestyrelsesmøde 

Torsdag den 16. juni 2022 (18:00-21:00) 

 

Sted: Pyramiden   

Mødeleder: Søren Ærbo Simonsen. Ordstyrer: Rikke Kraskow 

Dagsordensansvarlig: Rikke Kraskow, Søren Ærbo Simonsen & Pia Nielsen 

Referent: Pia Nielsen 

 

Deltagere: 

Forældrerepræsentanter: Bo Nicolajsen, Simon Ø. Foldager, Stine Meisel, Søren Simonsen, 

Ulrik Skousbøll Christensen, Ulrik Antonsen, Rikke Kraskow (deltog fra punkt 1) 

Medarbejderrepræsentanter: Diana Gyldenløve & Stine Therkildsen 

Elevrepræsentanter: Emil Fuks (7.c), Rune Sostack (8.y) 

Sekretariat/skoleledelse: Pia Nielsen, Vibeke Rod, Gry Sand Bøgh 

Afbud: Vibeke Rod, Gry Sand Bøgh, Bo Nicolajsen, Stine Therkildsen 

 

REFERAT 

 
18.00-19.00 

Orientering 
Overdragelsesmøde mellem ny og gammel bestyrelse 
v. formanden 

 

Den afgående formand giver en overdragelsesorientering til den ny bestyrelse. 

Efterfølgende kort fælles samtale mellem ny og afgående bestyrelse. 

 

Ny konstituering: 

• Formand Stine Meisel 

• Næstformand Simon Ø. Foldager 

 

I punktet her deltog, ud over den nuværende bestyrelse, de nye medlemmer 

der tiltræder august 2022: Linda Markussen, Karina Bendtsen, Inaluk Lynge, 

Janette Pihlsbech Schöler, John Togsverd 

 

Formanden overdragede erfaringer og refleksioner fra den tid, han har været 

formand i bestyrelsen.  

Her blev blandt andet fortalt om 

• Skolebestyrelsens rolle og møder  

• Arbejdet med tilsyn 

• Data som udgangspunkt for dialog og mulige handlinger 

• Arbejdet med økonomi i en bestyrelse 

• Bestyrelsens ønske om at arbejde med skolens udeområder 

• Bestyrelsens arbejde med et nyt princip, omkring læring 

• der 
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• En opfordring til også at fejre skolen, og dens succeser 

• Formanden stiller sig gerne til rådighed for spørgsmål når man går i 

gang som den nye bestyrelse.  

 

19.00-19.05 

Beslutning 
1. Godkendelse af dagsorden 
v. ordstyrer 

 

Dagsorden godkendt.  

 
19.05-19.35 

Orientering 
2. Rigets tilstand 
v. ledelsen og elevråd 

 

Orientering fra skoleledelsen om aktuelle hændelser og statuspunkter til 

skolebestyrelsens orientering, herunder også nyt fra elevrådet.  

 

Nyt fra elevrådet 

Elevrådet har haft afsluttende elevrådsmøde i fredags. Spiste morgenmad 

sammen og sagde tak for i år.  

 

Indkøb til udeområderne, som elevrådet har været med til at få sat i værk, er 

nu godt på vej. Det er blandt andet  

• Der er sat hængekøjer op ved Tarzanbanen 

• Der er kommet nyt træ på Tarzanbanen 

• Der er kommet byggetilladelse til Teqball-borde. Ét i gården ved 

overbygningen og ét ved mellemtrinnet. De bliver sat op efter 

sommerferien.  

• Nintendo Switch er kommet ud i husene. Husene er i gang med at lave 

aftaler med børnene om, hvordan og hvornår de bruges. De bliver nok 

mest aktuelle at bruge i vinterhalvåret. Der er Just Dance på, så man 

kan lave noget aktivt også om vinteren.  

• Der bliver nu asfalteret ved basketbanen og på løbebanen.  

• Der er også en asfaltering på vej i gården ved overbygningen.  

 

Elevrådet har talt om stikkontakterne i husene, og det er gået videre til 

pedellen.  

 

Der er valg til nyt elevråd efter sommerferien. Både Rune og Emil stiller op til 

elevråd og bestyrelsen. Rune skal desuden lave et ’pitch’ til husene om, 

hvordan det er at være i Fælleselevrådet.  

 

Ansættelser og fratrædelser 

Pia orienterede: I den ledige stilling i budgetgodkendelsen er der ansat en 

lærer. Der er desuden ansat tre lærere i stillinger, der er blevet ledige her i juni. 

 

Skoleårets planlægning 
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Der er i dag givet information om huse og fag i det kommende skoleår, til børn 

og forældre.  

Bestyrelsen bemærker, at man gerne i løbet af næste års arbejde vil have 

indblik i, hvordan antal medarbejdere, og antallet af timer hos den enkelte 

medarbejder osv. ser ud på skolen. Dette som viden og for at give 

forudsætninger for at godkende budget.  

 

19.35-19.45 

Orientering 
3. Bestyrelsens forretningsorden 
v. formandskabet 

 

Kort opdatering omkring materiale fra SB-møder 

 

Materiale/bilag skabt til bestyrelsesmøder og brugt på bestyrelsesmøderne, har 

vi nu aftalt sendes til bestyrelsen, til bestyrelsens orientering efter mødet. Det 

gælder bilag produceret fra vi lavede aftalen.  

Disse bilag er underlagt samme fortrolighed som bestyrelsesmøderne i øvrigt 

er. Den offentlige del af skolebestyrelsesmødet er referatet.  

  

19.45-20.00 Pause 

 
20.00-21.00 

Beslutning 
4. Årshjul 

 
Udsat punkt fra sidst. Formanden fremlægger oplæg til årshjul for den 

kommende bestyrelsesperiode – vi kan derefter starte på prioritering af emner og 

fokusområder.  

 

Årsplanen blev drøftet og udfyldt.  

Det nye formandskab arbejder videre med det, sammen med den nye bestyrelse. 

 

Bilag: Udkast årshjul som tidligere fremsendt 

 
 Bestyrelsesmøder for det kommende skoleår 

 

Det nye formandskab samledes og besluttede: 

− Første bestyrelsesmøde i den nye bestyrelse bliver Onsdag den 24.08. 

klokken 17.00-20.00. 

− Den nye bestyrelse beslutter på mødet 24.08. møderækken for året, og 

om det er fast ugedag eller rullende, mødernes tidspunkt på 

dagen/aftenen, og længden på møderne.  

 

 


